

**Närvarande:**

Helene Eklund, Ylva Svangren, Ulf Nilsson, Göran Gustafsson, Stefan Wittmann  
Catrine Löfkvist och Sofia Gardelin.

**Plats:** Strand Hotell Visby

**§ 1 Mötets öppnande**

- Ordförande Helene hälsade oss välkomna till dagens möte.  
Catrine Löfkvist hälsades extra välkommen till sitt första styrelsemöte med oss.  
Därefter öppnades mötet.

**§ 2 Godkännande av dagordning**

- Utsänd dagordning godkändes.

**§ 3 Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut**

- Föregående protokoll nr 537 (årsmötet) och 538 (konstituerande) är ännu inte justerade.  
När de är justerade sänder Sofia ut dem till styrelsen via mejl.

**§ 4 Rapporter****Ordförande**

- Förslag från SOFT om en ny distriktsindelning. Detta kommer att tas upp på GOF:s årsmöte.

- Helene har tillsammans med Ronny Liljegren varit på en bidragskväll med Region Gotland. Det pågår en bidragsöversyn.

- Vi har fått inbjudningar till en del utbildningar. Dessa kommer att läggas ut på Facebook.

**Sekreterare**

- Sofia och Helene har sänt ut mejl till medlemmarna om att betala in medlemsavgiften för 2023.

- En fråga har inkommit från Håkan Mattsson om vilkas mejladresser och telefonnummer som ska finnas på vår hemsida. Vi kom överens om följande: Helene, Göran och Sofias mejladresser och telefonnummer kan publiceras.

För Ylva och ekonomifrågor publicerar vi ekonomi adressen:

[ekonomi@gotlandsbrook.com](mailto:ekonomi@gotlandsbrook.com).

Catrine och Ulf säger ok till att deras mejladresser publiceras.

Stefan vill inte att vi publicerar något.

- Vi behöver en tågordning för styrelsemötena. Ordningen blir enligt följande:

1. Kassör
2. Ordförande
3. Sekreterare

4. Tävling
5. Träning & Rekrytering
6. Stugan
7. Info

### **Kassör**

- Ylva har inte sänt ut rapporterna inför detta möte då nästan inget har hänt på våra konton.

- En fråga som kom upp var om vi kan ta fram ett sätt att betala medlemsavgifterna via swish. Ylva tittar på detta och återkommer.

### **Stugkommittén**

- Emil Björksved kommer arbeta halvtid som vaktmästare vid Kinner i sommar.

- 6 stycken lyktstolpar har blivit nerkörda vid elljusspåret. Nya stolpar är på väg och kostnaden tas av försäkringsbolaget till bolaget som körde ner stolparna.

- Gällande planering av solceller har följande hänt:

Vi har fått en offert från Elians.

Vi har sedan tidigare en offert från GEAB.

Ronny har sänt in ansökan om ekonomiskt stöd.

Arbetet med solceller fortsätter.

- Vi har fått en inbjudan från grannarna till Kinner gällande möte om grusvägen ner till Kinner. De har inkommit med förslag på mötestillfällen. Helene har återkopplat och väntar svar.

- Kinnerstugan är uthyrd till militären från onsdag vecka 17 till lördag vecka 19. Detta innebär att morotsloppet och breddlägret måste hållas någon annanstans.

### **Tävlingskommittén**

- Nattcupen innan Fårölägret kommer att hållas vid Rings i Hejnum. Oscar Lundberg ansvarar för den.

- Bro OK kommer hålla i 3 stycken MOL under 2023.

- Vi har tagit emot ett avtal från Brent Key gällande kartritning för området Rings till bygdegården i Hejnum.

- Tävlingsledare saknas till Sprint-DM, Jungfruloppet samt Helg utan älg.

- Vi diskuterade Jungfruloppet. Det är svårt att få personer att hjälpa till innan och under tävlingen. Vi går ut med en förfrågan till klubbens medlemmar om Jungfruloppets vara eller icke vara.

Finns det intresse att hjälpa till eller ska vi lägga ner tävlingen?

**Infokommittén**

- Medskick från Håkan Mattsson: Om vi anser att något saknas på hemsidan är det bara att vi hör av oss. Han vet att nya medlemmar ännu inte kan registrera sig direkt på hemsidan. Tillsvidare får nya medlemmar mejla in sin information till infomejlen.
- Vi diskuterade frågan om hur vi kan bli bättre på att nå ut till våra medlemmar och då kanske framförallt till våra ungdomar. Vilka kanaler ska vi använda?  
Vi diskuterar detta med ungdomarna på kommande resor.

**Tränings och rekryteringskommittén**

- Det har varit stor närvaro vid tisdagsträningarna i vinter. Det är kul.
- Vi har haft ett nyårsläger och varit iväg på Indoor cup.
- Sonny Westerlund är ny i kommittén.
- Sonny Westerlund, Marcus Timgren och Göran har gått bastränarutbildning på distans.
- Elisabeth Johansson kommer köra igång gympa för oss på onsdagar klockan 16.30. Vi testar och ser hur många som kommer.
- I mars kommer vi delta på Fårölägret.
- Vi behöver se över ledare för junior/senior gruppen. Carita kommer inte kunna finnas på plats varje tisdag. Vi behöver någon mer som kan avlasta Carita. Göran frågar Edvin och ser om han är intresserad av att hjälpa till.

**§ 5 Styrelseutveckling**

- Idag mellan klockan 9-14 har vi haft en bra workshop tillsammans med Anna Samelius från RF/SISU. Vi har diskuterat och reviderat vår policy och vision. Vi har även påbörjat arbetet med ett årshjul.

**§ 6 Beslut utifrån dagens arbete med policy, vision och årshjul**

- **Beslut:** Styrelsen beslutade att de dokument vi arbetat med idag revideras och efter godkännande från oss publiceras de på hemsidan.

**§ 7 Uppvaktningar**

- Kommande uppvaktningar checkades av.

**§ 8 Övriga frågor**

- Sommarfest planeras till torsdagen 13 juli. Helene utser en kommitté.
- Önskemål finns om en lite större klubbresa under 2024 eller 2025. Det är något vi måste prata om framåt.

**§ 9 Nästa möte**

- Styrelsemöte hos Ulf på Ölandsgatan 10 i Visby den 5 april klockan 18.00. Helene sänder ut en kallelse innan mötet och ber oss åiterrapportera i den vad vi vill informera om och vad vi vill ta upp på mötet. Detta för att spara lite tid i samband med rapporteringspunkterna. På så sätt kanske vi kan få loss lite tid till styrelseutveckling vid varje mötestillfälle. Vi testar och ser hur det går.

**§ 10 Mötets avslutande**

- Ordförande tackar för visat intresse samt en bra och effektiv dag tillsammans. Mötet avslutades.

Sekreterare:

Justerare:

Justerare:

Sofia Gardelin

Helene Eklund

Ylva Svangren